

Referat af bestyrelsesmøde

HUMLEVÆNGET 3007-6
Samvirkende Boligselskaber
Referat af Bestyrelsesmøde d 7-6-2023 kl. 18.00



Til stede var Mike Pedersen, Kathja Pedersen Jette Hansen, Bent Korsfelt Erling Nielsen, Berit Breum, Helena Zacho og Laura Hansen.
Tina Ebener og Tina Gjøl meldte afbud.

1. Godkendelse af dagsorden.
Godkendt.

2. Valg af brug af dirigent.
Berit Breum er valgt.

3. Valg af referent.
Laura og Helena er valgt.

4. Godkendelse referat sidste bestyrelsesmøde 3-5-2023.
Godkendt.

5. Nyt fra Formanden: S.D, møde Martin og Søren om fremtidigt samarbejde d.25-5-2023. sammenlægning i Husum syd d. 31-5-2023. Facebook /Laura. Fælles spisning. Klaget over svineriet på vaskeriet via Helena.

Beboer med fugt i kælder. Da vi ikke har hørt fra en beboer med problemer med fugt i kælderen, som vi mener skulle have henvendt sig til os, bestyrelsen, men da vi ikke har hørt noget, henlægger vi sagen, indtil vi hører noget fra beboeren.

Møde med Martin og Søren om fremtidigt samarbejde d. 25/05/23 omkring larhullerne i Humlevænget:

Søren har lovet at 1/8/23, ville det stå "snorlige" i larhullerne omkring i Humlevænget.

Der blev ydermere diskuteret ansættelse af driftsleder uden at bestyrelsen er blevet hørt. Vi afventer svar.

Bestyrelsen har opfattelsen af, at der er sket en fodfejl.

Sammenlægning i Husum Syd d. 31/05/2023

Der har været møde, hvor Erling og Bent deltog, hvor det blev drøftet at man ikke er tilfreds med sammenlægningen og udliciteringen. På mødet er vi enige om, at vi skal bestræbe os på at holde flere møder i Husum Syd (Lollikhuse, Falsterbo, Husum Vænge og Humlevænget).

Facebook /Laura

Laura laver en Facebookgruppe for familier i Humlevænget, som kan slås op en gang i Humlevængets facebookside og det kan evt. komme i kommende nyhedsbrev.

Fællesspisning

En gang om året, efter budgetmøde og generalforsamling, er det rimeligt, at bestyrelsen holder fællesspisning for de frivillige kræfter.

Rettelse fra 09-08-2023: Spisning til bestyrelsen - 2 gange om året, efter budgetmøde og generalforsamling.

Klaget over svineriet på vaskeriet via Helena

En beboer, der ofte vasker på vaskeriet, har bemærket, at rengøringen er meget ringe og ofte er meget snavset på vaskeriet.

Der findes granulat fra fodboldbanen, på vaskeriet og i vaskeriets maskiner. Berit tager kontakt til Husum Boldklub omkring problematikken. Irene sætter et skilt op på vaskeriet.

Jette har snakket med Søren om hovedrengøring på vaskeriet, hvilket skulle ske i den kommende uge. Søren og Martin har fortalt, at efter sammenlægningen (Husum Syd) vil der blive ansat et rengøringsfirma, som skulle komme fast hvert halve år. På nuværende tidspunkt bliver der gjort rent 3 gange om ugen.

6. Følgegruppen: skulle være indkaldt til møde i uge 19-20 i maj
Intet nyt.

7. Nyhedsbrev. Juni/Juli

Er sendt ud. På sidste møde blev det aftalt, at Laura, Helena og Berit skriver brevet. Berit har meget om ørerne for tiden og derfor overtager Mike Berits plads som tovholder.

Punkt til nyhedsbrev:

- Folk skal være opmærksomme på at aflevere trækvogne og trillebøre tilbage til containerpladsen
- **Tørresnore:** beboere skal selv medbringe dem og tage dem med sig, efter endt tørring.

8. Kommunikation i bestyrelsen,

Mike har fået administrator password, vi venter fortsat at en medarbejder sender de sidste detaljer, så vi kan få oprettet mails til bestyrelsens medlemmer.

9. EK. Jette og Katja

Ejendomskontorets liste bliver opdateret.

10. Indkommende ting fra beboere. Henvendelser Tørrestativerne.

En beboer der gerne vil have fornyet snore til tørrestativerne. Tørresnore, beboere skal selv medbringe og tage med sig igen, når de tørrer tøj.

11. Container åben dag: De sædvanlige åbningstider bibeholdes

12. Eventuelt... Der er kommet en beboerklage omkring helhedsplanen.
Hvornår mødes vi igen? Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 9. August kl. 19, hvor der er åbent for beboere med spørgsmål mv. fra 18 – 19.